
Od: 
Wystano: 
00: 

kontakt <kontakt@kprm.gov.pl> 
8 marca 2018 09:01 
Kancelaria 

OW: : 
Temat: FW: podatek od nieruchomosci .... 

Szanowni Panstwo, 

Uprzejmie przesylamy zgodnie z wlasciwosci'l. 

Departament Spraw Obywatelskich 
KANCELARIA PREZESA RADY MINISTROW 

~ 

AI. Ujazdowskie 1/3,00-583 Warszawa 

From: 
Sent: Tuesday, March 06, 2018 9:11 PM 
To: kontakt 
Subject: podatek od nieruchomosci .... 

Zwracam sit( z problemem zjakim borykamy sit( od wielu lat i nadal nie mamy rozwiC!Zania. 

A mianowicie ; sp6lka z ograniczon~ odpowiedzialnosci~ kt6r~ zarz~dzamy zajmuje sit( gl6wnie 
wynajmem powierzchni w obiekcie 0 wielu lokalach uZytkowych. KaZdy wynajem tychZe 
powierzchni odbywa sit( zgodnie z wymagan~ procedur~ i przez to jest dostt(pna dokumentacja 
wynajmu. Problem wynika w momencie kiedy najemca opuszcza lokal i ten jest wolny czasami 
nawet po kilka miesit(cy .W skali roku bywa ze powierzchnie wynajt(te s~ w granicach 60% a 
wolne 40% i te wlasnie wolne powierzchnie oplacamy tak jak by byly w wynajmie co powoduje 
duZe obci~enie dla sp6lki w postaci podatku od nieruchomosci w najwyzszej stawce za m2. W 
czasie kiedy nie mamy najemcy tez musimy zadbac 0 lokal ,kt6ry jest gotowy do wynajmu. W 
obecnej polityce sprawiedliwe byloby zwolnienie takich powierzchni z podatku od nieruchomosci 
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w wyzszej skali podatkowej. Zawarta umowa z najemc,!, protok6l przekazania lokalu i wystawiona 
faktura S,! dostatecznym dowodem kiedy i najaki czas lokal byl w wynajmie. Wlasnie z tego 
powodu borykamy silt z naleznosciami, nie mozemy skutecznie zadbac 0 obiekt a wymaga wielu 
biez'!cych napraw i konserwacji. Pan w swoich wystapieniach podkresla 0 tworzeniu wlasnego 
kapitaru do rozwoju gospodarczego a jak my w naszej firmie mamy go pozyskac kiedy zmuszeni 
jestesmy placic za m2 kt6re nie pracuj,! w wysokiej skali podatkowej? ProSZIt 0 spowodowanie 
dokonania analiz w takich przypadkach i wspom6c Nasze Polskie firmy do lepszej 
kapitalizacji.Mam nadziejlt ,ze zajltcie silt tym problem em zapewne bltdzie bardzo dobrym 
rozwi'!Zaniem r6wniez dla innych firm co borykaj,! silt z takim problemem cZltsto ledwo wi,!z,!c 
koniec z kOl1cem w fmansach frrmy a co w efekcie nie pozwala na skuteczny ich rozw6j. ProSZIt 0 

stosowne zajltcie stanowiska w Naszej sprawie za co serdecznie dziltkujlt. 

Z wyrazami szacunku 

-
10 iii Wolny od wirusow. www.avast.com 
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